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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2018      § 72-86 
 

Tid: Tisdagen den 19 juni 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Älvsjö, Rum Stockholm/London 

 

Justerat : 2018-06-19 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Andrea Irving (MP) Tjänstgörande ersättare 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Bwar Mert(V) 

Billy Östh (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Ingela Edlund (S) 
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§ 85 

Övriga frågor och information 

 
 

A. Skrivelse till Idrottsnämnden 2018-06-19 – Daniel Fava (L) 
 

BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Avgifter för båtarna 

 

Saltsjön-Mälarens Båtförbund har tagit kontakt med oss i nämnden för att tala om att de nya 

avgifterna är för höga. Vi yrkade på att ärendet skulle återremitteras för att behandla 

båtklubbarna mer varsamt. Vi var rädda att beslutet togs förhastat utan att förankras hos de 

berörda båtklubbarna och det verkar vara precis det som hänt. Saltsjön-Mälarens Båtförbund 

kritiserar staden för att avskrivningstiderna på investeringarna i bryggor är för korta och vill 

att förvaltningen ska räkna om. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag be förvaltningen om en redovisning av hur 

förvaltningen har räknat på avskrivningstiderna och på vilka grunder de nya avgifterna 

införts. 

 

Daniele Fava (L) 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


